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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
Az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Hogyan tervezik a beruházások régészeti munkáinak felgyorsítását?"címmel a Házszabály
91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Fellegi Tamás nemzeti fejlesztés i
miniszter úr részére .

Tisztelt Miniszter Úr !

Régóta húzódik Keszthely és Hévíz elkerül ő útjának építése, amit elsősorban a régészet i
munkák elhúzódásával magyaráznak . Sok esetben igaz lehet ez, bár az előkészítő munkálatok
más szakaszai is hátráltatják sokszor a tervezett ütemezés betartását, így például a
kisajátítások és a környezetvédelmi hatósági eljárások .

Az említett utaknál most már egyértelműen a régészeti munkák elhúzódását jelölik me g
okozatnak a mellékelt levél szerint .

Megyei közgy ű lési elnökként - mint a megyei múzeumok fenntartója -, más szempontból i s
módom van látni az okokat .

Évekkel korábban az ilyen jellegű munkákat a megyei múzeumok szakemberei végezték ,
majd jött a KÖSZ, s most annak utódjaként a MNM-NÖK.
A mellékelt levél szerint az ok a megyei múzeumok felkészültségének hiányosságai .
Nekem - mint fenntartónak - a megyei múzeumok vezet ő i arról számoltak be, hogy az MNM-
NÖK nem iparkodik a munkák átadásával . Jelen esetben a megyei munkatársak
megkeresésére, egyeztetési szándékára hosszú ideig nem is válaszoltak .

Mivel a munkákat évtizedekig a megyei múzeumok végezték, úgy t űnik a NIF sem
rendelkezik minden információval, amikor a megyei múzeumokat teszi felel őssé ,
tekintettel arra, hogy politikai fels ő vezetői szintű döntés született a korábbi politikai
ciklusban létrehozott KÖSZ, azaz a központosított régészeti beruházások ilyen formában val ó
felszámolásáról, hiszen az, túl azon, hogy néhány személy anyagi érdekét szolgálta, se m
gyorsabb, sem olcsóbb nem lett .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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A beruházások kivitelezésének meggyorsítása mindannyiunk érdeke, így kérem az Ö n
intézkedését is, hogy az MNM-NÖK-NIF és a megyei múzeumok közti munkakapcsolat
javuljon, és konkrétan az említett elkerülő utak építése se szenvedjen további késedelmet .

Kérdésem tehát: Mikorra várható a keszthelyi és a hévízi elkerülő út átadása, hogyan tervezi k
a régészeti munkák felgyorsítását?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2011 . április 4 .
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kciztltxíltbaai a Nemzeti infrastruktúra lJejlesztc> Zrt, yezéríazgatoja, Orosz l c' n e
lc vetet írt dr . l elteli Tamás miniszter úrnak, a Nemzet Fejlesztési Minisztérium vezet ő jének ,
.továbbá ugyanebben a tárgyban körlevelet küldött Bit nYeg yez za iEzeurnigazgatcíság v zetojérztl, i
Ezeket. a itveleket zneliékcicm . Elképzelhető, hogy Orosz Ferenc úr az l:hitrt t
tz3afeutzrigargátoslgok feantartoit szintén meg fogja keresni a kérdéskörrel kapcsolatban .

1 levelik. kapcsán. szeretném tájékoztatni Elnök [.Irat, hogy — l)r. Vándor I ..í :zlrí értcsitése
`Vla'--ici 'k(v1?t'rnLi és helyi szinten egyaránt), mind pedig .s. !tia yát
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Nemzeti tlrtikségvédelnzi Központtal folytattunk tárgyalásokat .t két .15atássF t
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lls /é13J/' E4.eíu i')) ügyében .
t, Il .tbc:kat .kővetően az 11!vM-Nt`)K részér ő l igéretúkkeí ellentetbe nem. érkezet t

»,itzk saántiti va'3, ilívatszleas megkeresés, így a velük való megállapodás önhibánkon kívül .nem
v tiósullr tott rXtc x . tárgyalásokon lehetőségként mini az csatások átvétele, min d
vállalkozóként torténo közreműködésünk szóba került . A magunk részérő l az ügti elomol.clitása

1 .-ében mindkét rraegoldásra nyitattak voltunk és-vagyunk
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